
Zápis z 13. jednání Školské rady ze dne 10. 10. 2018 

Přítomni: 

Mgr. Alena Moštěková 

Mgr. Pavel Šedivý 

Jana Pourová 

Ing. Pavel Kout 

Radka Havlová 

Martina Hradecká 

Hosté: 

Mgr. Zdeňka Hrnčířová                                               

Program: 

1.) Schválení Výroční zprávy za rok 2017/2018 

2.) Diskuse 

 
- P. Martině Hradecké končí tříleté funkční období k 11. 11. 2018, na 

rodičovských schůzkách proběhnou doplňující volby z řad rodičů. 

ad.  1.)projednání a schválení Výroční zprávy 

Usnesení: Školská rada schvaluje Výroční zprávu školy za ro 2017/2018 

(PRO:6, PROTI:0, ZDRŽEL SE:0) 

ad. 5 )       Diskuse: 

V rámci závěrečné diskuse bylo jednáno o rekonstrukci hřiště pod MŠ.                

P. uč. Mgr. Alena Moštěková seznámila členy ŠR o navštěvování semináře ve 

středisku Sever na téma ekologické zahrady. Rádi bychom v tomto smyslu 

postupně budovali tuto část zahrady. S tímto záměrem bude seznámen 

zřizovatel.                                         

Zapsala:  Mgr. Alena Moštěková 


